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Interpelacja w sprawie relacji i rozliczeń finansowych pomiędzy ZTM, a 
MPK. 

W celu wyjaśnienia niektórych kwestii proszę o odpowiedź na kilka pytań. 

1. Jakie były stawki wozokilometrów (wzkm) w 2023 roku i czy były zróżnicowane w

zależności od rodzaju taboru? 

2. Jakie były ilości wzkm wykonane każdym rodzajem taboru w 2023 r.?

3. Na jakiej zasadzie i na jakich warunkach został przekazany tabor zakupiony przez ZTM

oraz dofinansowany ze środków UE - czy MPK płaci za użytkowanie taboru, jeśli tak to jakie to są 

kwoty? 

4. Jakie były koszty zamówienia przewozów u pozostałych przewoźników (koszt wzkm w

2023 roku)? 

Moje wątpliwości budzi fakt, że w wielu miastach stawki za wzkm są niższe niż w Lublinie, 

natomiast nasze lubelskie stawki są porównywalne z Warszawą, co wydaje się dziwne ze względu 

na duże dysproporcje jeśli chodzi o aglomerację warszawską i lubelską. Należy dodać, że stawki 

warszawskie zasadniczo dotyczą autobusów elektrycznych, czyli tych najnowocześniejszych. 
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